

2021 英語文教學暨翻譯實務國際研討會

2021 International Conference on TESOL & Translation

徵求摘要

Call for Abstracts

一、主辦單位：大葉大學英語學系

Organizer: Department of English, Da-Yeh University, Taiwan

二、舉辦日期：110 年12 月10 日（星期五）

Conference date: 10th Dec, 2021 (Friday)

三、舉辦地點：大葉大學外語大樓

Venue: College of Foreign Language, Da-Yeh University (J Building), Taiwan

四、研討主題：英語文教學暨翻譯實務

Conference Theme: TESOL & Translation

五、研究子題(Subtopics)：

(一) 應用語言研究 (Applied Language Research)

(二) 翻譯研究 (Translation Studies)

(三) 英語教學研究 (English Teaching Research)

(四) 其他英語文相關研究 (Others Related Study to English)

六、舉辦方式(The Process of the Conference)：

(一) 邀請專家學者專題演講(Keynote Speech)。

(二) 口頭論文發表(Oral Presentation)。

七、論文徵求對象：國內外各大學校院相關領域學者專家、教師及研究生。除博士生之外，學生研究學者必須與指導教授共同發表。

Qualification for the presenters: Experts, professors, and graduate students whose studies are related. Student researchers are required to submit the abstracts with their supervisors except Ph.D. candidates.

八、重要日期(Important Date)：

※ 摘要繳交期限：民國110年11月14日(日)止。

Deadline for abstract submission: 14th Nov, 2021 (Sunday)

※ 論文摘要通過與否通知日期：民國110年11月22日(一)。

Date to notify the acceptance of the abstracts: 22nd Nov, 2021 (Monday)

※ 與會報名日期：民國110年09月01日至11月30日止。

Date to register to attend the conference: From 1st Sep. to 30th Nov, 2021.

※ 會議日期：民國110年12月10日(五)。

Date of the conference: 10th Dec, 2021 (Friday)

九、投稿須知(Submission Guidelines)：

(一) 投稿請以Email 寄交中英文摘要，相關格式請至本系網站之『英語快訊』專區下載。(https://de.dyu.edu.tw/researchreport.php)

Please submit both Chinese and English abstracts. Please go to the “English Latest News” section of the department’s website to download the Abstract Submission Form. (https://de.dyu.edu.tw/researchreport.php)

(二) 摘要(Abstract)：

1. 大會發表語言為英文，摘要須以中文以及英文撰寫。

Presentation should be in English, and the abstract should be written in both Chinese and English.

2. 本會設有摘要審查委員會，未獲接受之摘要，審查委員會保有解釋權，無須說明理由。

There is an abstract review committee for this conference. For the unacceptable abstracts, the committee reserves the right without giving reasons.

3. 摘要請以300字為限、關鍵詞2-3個。

Please limit the abstract to 300 words with 2-3 keywords.

4. 摘要內容編排請使用單行間距，字體：Times New Roman、12 pt。
The format of the abstract: Use single space, Times New Roman style, and the size of 12 pt.

5. 摘要及報名表請以**Word** 電子檔寄至 deconf@mail.dyu.edu.tw 並在郵件主旨上註明「2021 ICTT 研討會稿件」。

Please submit the Abstract Submission Form in the Word file and mail it to deconf@mail.dyu.edu.tw. Remember to entitle the email “2021 ICTT Call for Abstract” in the subject section.

十、聯絡方式(Contact Information)：

聯絡人：大葉大學英語學系 潘君諭小姐

Contact person: Assistant of Department of English, Da-Yeh University;
Jessica Pan (Miss)

聯絡電話：(+886) (0)4-851-1888 轉 6011

TEL: (+886) 04-851-1888 ext. 6011

傳 真：(+886) (0)4-851-1610

Fax: (+886) (0)4-851-1610

地 址：51591 彰化縣大村鄉學府路168號(英語學系)

Address: No.168, University Rd., Dacun, Changhua 51591, Taiwan (R.O.C.)
(Department of English), Taiwan

E-mail：deconf@mail.dyu.edu.tw

Website: <http://de.dyu.edu.tw/>